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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2014. január 22-én 13.00 órai kezdettel, a 
Bánréve, Kossuth L. u. 24. szám alatti önkormányzat épületében megtartott testületi üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor polgármester 
   Tóth Csabáné alpolgármester, 

Elekes Péter,  
Kovácsné Kuzma Erika, 
Labant Zoltán, 
Szűcs Józsefné, 

   Tóth Tamás Gábor képviselők. 
    
Tanácskozási joggal: Dobos Józsefné jegyző. 
    
 
Hajdu Gábor polgármester: Tisztelettel köszöntöm mai testületi ülésünkön megjelent Bánréve 
Község Képviselő-testületét. A meghívó hibásan ment ki, ez a rendes januári testületi ülésünk 
meghívója. Nem rendkívüli ülés van. Azért küldtem ki 5 nappal előtte. De ez nem befolyásol 
semmit. Megállapítom a testület határozatképes, minden képviselő jelen van. Javaslatot teszek 
a tárgyalandó napirendi pontra, valamint a jegyzőkönyv hitelesítők személyére. A napirendet 
a kiküldött meghívó szerint javaslom elfogadásra azzal a változással, hogy az ülés előtt jelezte 
Jegyző Asszony, hogy egy nagyon fontos dolgot meg kell tárgyalnunk a vagyonrendelet 
módosítás ügyét. Ez az anyag az ülés előtt kiosztásra került. Kérem, hogy ezt vegyük fel 
második napirendnek. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth Csabáné Alpolgármester Asszonyt és 
Elekes Péter képviselő Urat javaslom.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Ügyrendi javaslatom van. Kérem, hogy a Képviselő-testület 1. 
napirendi pontként tárgyalja a vasárnap 04.00 órára összehívott ülés napirendi pontját, a 
Borsod-Tender Kft. által kiállított első részszámla ügyét. Azt követően kerüljenek a 
polgármester úr által javasolt napirendek tárgyalásra.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Elnézést, nem tudom, hogy képviselő úr figyeli-e, hogy a mai ülés 
témája a KSL Consulting Kft. ügye összefügg ezzel a dologgal. Szeretném, ha a képviselő úr 
által javasolt napirendi pont a 2. napirendi pont lenne. Elsőként azt tárgyalnánk, amiért a mai 
ülés összehívásra került.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: A Borsod-Tender Kft. ügyét vasárnap reggel hajnali 04.00 
órakor kellett volna tárgyalni, de valószínűleg elkerültük egymást a sötétben.  
 
Elekes Péter képviselő: Én ott voltam. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Marhaság, én ott voltam és senki más nem volt ott vasárnap 
hajnalban.  
 
Dobos Józsefné jegyző: Módosító javaslat hangzott el, polgármester úr. 
 
Hajdu Gábor polgármester: A módosító javaslatra, az én utolsó javaslatom az volt, hogy a 2. 
napirendi pont legyen, amit Tóth képviselő úr javasol. Az amiért az ülést összehívtam, sokkal 
fontosabb, mint amit Tóth úr erőltet.  
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Tóth Tamás Gábor képviselő: Tartózkodjon polgármester úr az ilyen megjegyzésektől. 
Semmit nem erőltetek a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság döntése. 
 
Hajdu Gábor polgármester: A vasárnap hajnali ülés elmaradt, mert nem jelent meg senki. 
Vegyük fel a Borsod-Tender ügyét második napirendi pontként. Fontos, amiért összehívtam a 
mai ülést, rövid leszek, többen is jelezték, hogy dolguk van, hamar be kívánom fejezni a mai 
ülést.  
 
Javasolt napirend:  
 
1./ KSL Consulting Kft. ügye 
Előadó: polgármester 
 
2. Borsod-Tender Kft. által kiállított első részszámla ügye 
Előadó: PÜB elnöke 
 
3. Vagyonrendelet módosítás ügye 
Előadó: jegyző 
 
A Képviselő-testület 3 igen, 4 ellen szavazattal nem fogadta el a Hajdu Gábor polgármester 
által javasolt napirendet. Ezután a Tóth Tamás Gábor képviselő által javasolt napirend került 
szavaztatásra. 
 
A 7 fős Képviselő-testületből mind a 7 fő jelen volt, és a jelenlévő 7 fő képviselő közül mind 
a 7 fő részt vett a szavazásban, és 4 igen, 3 ellen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet és 
a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. 
 
Elfogadott napirend: 
 
1. Borsod-Tender Kft. által kiállított első részszámla ügye 
Előadó: PÜB elnöke 
 
2./ KSL Consulting Kft. ügye 
Előadó: polgármester 
 
3. Vagyonrendelet módosítás ügye 
Előadó: jegyző 
 
Tárgyalt napirend:  
 
1. Borsod-Tender Kft. által kiállított első részszámla ügye 
Előadó: PÜB elnöke 
 
2./ KSL Consulting Kft. ügye 
Előadó: polgármester 
 
3. Vagyonrendelet módosítás ügye 
Előadó: jegyző 
 
 



 3 

1./napirendi pont: Borsod-Tender Kft. által kiállított első részszámla ügye 
 
Hajdu Gábor polgármester: Kérem Tóth urat, két percben tegye meg előterjesztését. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Előterjesztéssel élek, erre a két perc nem vonatkozik. A 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésezett, ülésén hozott két határozatot, ami a vasárnapra 
összehívott ülés meghívójának a mellékletét képezte. Az egyik a rendkívüli ülés összehívására 
vonatkozott. A rendkívüli ülés összehívásakor nem jóhiszeműen járt el polgármester úr. A 
második határozat, amit a bizottság meghozott, a 3/2014.(I.15.) határozat, melyet most 
ismertetek. Tárgy: Borsod-Tender Kft. által kiállított részszámla ügye. A határozat szövege: 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága az 
alábbi határozat meghozatalát javasolja Képviselő-testületnek. Bánréve Községi 
Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezi a Polgármestert, hogy a Borsod-Tender Kft. álta 
60/2013. számlaszámon kiállított, 906.780,-Ft összegű első részszámla, ami a Leader pályázat 
projekt munkáit tartalmazza, 1 munkanapon belül kerüljön kifizetésre a vállalkozó részére. 
Határidő: Képviselő-testületi ülést követő munkanap. Felelős: Polgármester. Szóban 
szeretném a határozathoz hozzáfűzni, hogy tudomásunkra jutott, hogy november közepén 
megkaptuk az első részszámlát, érthetetlen módon a teljesítés sem lett leigazolva, a számla 
végösszege pedig nem került elutalásra. Már tavaly döntöttünk ebben az ügyben, menjen 
minden a saját medrébe.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Elmondom, hogy amíg ez a dolog nem lesz a helyére téve, addig 
nem is fogom. Testületi ülésen akarják megmondani, hogy mit mikor írjak alá. Egy szerződés 
kapcsán, nem a testület mondja meg, hogy mit írjak alá és mikor, aláírnom a szerződés 
alapján kell, az kötelez. Amiről szó van, a Borsod-Tender Kft-vel megkötött szerződés egy 
színlelt szerződés. Amiről a KSL Consulting Kft. ügyében tárgyalni fogunk, az összefügg 
ezzel. Én Bandival beszéltem erről, nem tudom, hogy a bizottságnak miért is kell tárgyalni 
erről. Ez a testület hozott már olyan döntést, amit én végrehajtottam, én írtam alá a szerződést, 
ül olyan itt, aki feljelentett, benne van nyakig. Az ügyben nem a képviselőket húzogják meg, 
hanem engem. Ez az eset arra kísértetiesen hasonlít. Olvasta ezt mindenki, hogy mi van 
benne? Azt kellene leigazolnom a Borsod-Tendernek, amiért a mai ülést is összehívtam, erre 
szerződtünk le a KSL-lel, ő szerződés alapján végzett munkát, 1/3 részben elvégzett munkája 
volt, most a másiknak kellene leigazolnom teljes egészében. Elmondtam már, dolgom van, 
kérem, hogy röviden. Sok képviselő-testületi jegyzőkönyv tartalmazza ezt amit mondok, 
tanúskodik erről, az egy elvégzett munka, amit a Sándorék cége végzett szerződéssel el. Ő is 
itt volt az egyik ülésen, ő is elmondtam, hogy amennyiben a testület már nem kíván velük 
dolgozni, érthetetlen okból, rendben, a másik két részre a bonyolításra, rendben hozzanak ide 
másik céget. Ő a közbeszerzést elvégezte, ő ki is küldte az ajánlatokat, Putnok is az ő általa 
készített anyagot küldte ki, minden az ő munkájával ment ki. Ő leírta nekünk egy levélben, 
ami a mai meghívó mellékletét képezi, hogy az elvégzett munkának 900.000,-Ft + ÁFA a 
díja. Ha a testület kifizeti a Borsod-Tendernek a teljes 3 milliót, nem csökkenti le ezzel az 
összeggel, akkor hűtlenül kezeljük Bánréve pénzét. Erre a teljesítés igazolásra, amit alá 
kellene írnom, az van beleírva, hogy a teljes közbeszerzést a Borsod-Tender Kft. végezte el. 
Ez így nem jó, erre felhívtam a figyelmet. Ez a fontos, nem az a marhaság, amire Tóth úr a 
testületet akarja utasítgatni.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Ne személyeskedj. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Ez a számla olyan, hogy nincs mögötte olyan, amiről beszélek. Ha 
kifizetjük, utána lesz egy újabb hűtlen kezelés ügy. Össze-vissza csapongunk. 
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Tóth Tamás Gábor képviselő: December 17-én jött egy levél Kiss Sándortól az ügyben, elég 
furcsa, hogy erről a testület nem tudott eddig. Én a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslatát 
ismertettem, mint a bizottság elnöke. A bizottság tárgyalja az ügyet, javaslatot tesz, ezután 
kerülhet sor a kifizetésre.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Rudolfék olyan számlát állítottak ki, ami a teljes közbeszerzésről 
szól, ez nem igaz, ez fiktív, hiszen azt a munkát nem végezte el, azt más cég végezte, 
szerződés alapján. Ha ez az ügy bonyolódik, akkor nehogy az MVH visszavonja tőlünk a 
támogatást. Sándorék azt a munkát tényleg elvégezték, sőt Putnok is a Sándorék által 
elvégzett munka anyagot küldte ki. Én igazoljam le ezt ennek a cégnek. Elekes Péter, Labant 
Zoltán, Szűcsné Mariann és Tóth Úrnak, akik biztos fel fogják tenni a kezüket. Én ezt így nem 
írom alá. Ilyeneket kérdezget a rendőr tőlem a pala üggyel kapcsolatosan. Én ezt elmondtam 
Rudolfnak, Bandi megértette. Én ezt az egészet ezért nem értem, nekem ennyi a bajom. Aki 
tényleg elvégezte a munkát, azt a részét, az nincs kifizetve. Valóban ki kellett volna már 
Rudolféknak is a számlát fizetni, bár elmondom, hogy véleményem szerint nagyon rossz 
minőségben végzik a munkát. Miskolcról telefonálgatnak. Más bonyolító, akivel eddig 
dolgoztam, lejött egy héten kétszer is, ha szükséges volt. Ez papírokat keresgél a jegyzőn, 
rajtam, amit nem is láttunk. Meg se vagyok elégedve a munkájukkal. Ez a cég az előkészítés 
részéből egy tollvonást nem csinált. Ezt kellene helyére rakni. Egy marhaság, hogy engem 
utasít a testület, a szerződés kötelez, nem a testület. Kérem, hogy ebből ne legyen ügy. 
Nehogy ezért az egész projekt támogatást visszavonja az MVH. Nem vitatkozni akarok én 
senkivel, de két vállalkozó által elvégzett munkákról van szó, ott vannak Sándorék és ott 
vannak Rudolfék. Ha a testület így, az elhangzott javaslat szerint hoz egy döntést, én biztosan 
megkeresem az MVH-t is. Én ezt így nem fogom aláírni. Engem erről, ilyenekről kérdezget a 
rendőr. Kiss Sándor leírta a levelében is. Lehet, hogy visszavonják az egészet. Ha itt lesz 30 
millió hitel a nyakunkon, már be is csődöltettük Bánrévét. Azt készítse elő a bizottság, hogy 
Sándorék is ki legyenek fizetve és a másik vállalkozó is. Kerüljön helyére a dolog. Ebből így, 
baj lesz. Ha a pályázatból a teljes összeget megkapják Rudolfék, és 1,-Ft-tal is többet kifizet 
az önkormányzat, az hűtlen kezelés.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Polgármester úr, az első napirendi pontnál tartunk, ez a 
második témája. Csúsztatásnak tartok több mindent, amit elmondtál. Ez elég nagy baj. A 
számla mögötti mellékletben látható, hogy 280.000,-Ft a közbeszerzés feladat ellátása. Ez a 
számla 280.000,-Ft közbeszerzési feladat ellátást tartalmaz. Megint csúsztatás, hogy a KSL 
végezte volna el a feladatot, a KSL szerződést sértett. Egy napon belül ki kellett volna küldeni 
az ajánlatokat.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Megvonom a szót. Tóth Úr és Csapata mikor visszavonta a 
megállapodást, a KSL nem sértett szerződést. Nem neki, nekem kellett kiküldeni az 
ajánlatokat. Ez mind marhaság és csúsztatás amit Tóth Úr beszél.  
 
 
Elekes Péter képviselő Úr távozott az ülésteremből. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester: Amikor Tóth Úr újabb három cégre tett ajánlatot, nem tudtam, 
hogy kik és az elérhetőségüket sem ismertem. E miatt csúszott. Nem igaz az indok, amiért a 
szerződés fel lett bontva. Akkor, ott Putnokon 4 nappal meg lett hosszabbítva a határidő.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Nekem is az lett volna a jó, ha időben, rendben megy minden. 
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Hajdu Gábor polgármester: Négy nappal meg lett hosszabbítva. A testület hozta meg a 
döntést. Onnan nem lehet azzal az indokkal szerződést bontani, hogy határidőt mulasztott, 
minden, ami az előkészített munka volt, mehetett volna tovább. Ez mind nem igaz. Egy 
módosító javaslat, és minden rendben. Ennek ellenére, amikor itt volt, ő azt mondta, ha annak 
ellenére, hogy nem ő a hibás, még sincs bizalom, rendben az elvégzett munkája kerüljön 
kifizetésre. Nagy a cirkusz, a bolha cirkusz. Tóth Tamás azt javasol, amit akar. Az, hogy a 
KSL a pályázatban a 3 milliót hogy osztotta meg, azt bízzuk rá. Utólag már én is mondhatnék 
bármit. A munka egyik részét elvégezte valaki. Azt nem rendeztük még le. Ez így nem játszik. 
Ő mást mond. Te véded a mundér becsületét.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Nem védek semmit. A felét ő végezte el.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Nem végzett az el semmit. Minden Sanyi csinált. Mindent a 
Consulting anyagával csináltak. El nem végzett munka leigazolására kényszerít Tóth Tamás 
és Csapata engem. Engem a szerződés utasít számla kifizetésre, nem a testület. Tessenek 
utasítani. Ne foglalkozzanak Sándorékkal. Tisztelettel javaslom a testületnek, amit Tóth Úr 
javasolt.  
 
A jelen lévő 6 fő képviselőből mind a 6 fő részt vett a szavazásban és 3 igen, 2 tartózkodás, 1 
ellen szavazat született. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Nincs döntés.  
Második napirend. 
 
2. napirendi pont: KSL Consulting Kft. ügye 
 
Hajdu Gábor polgármester: A meghívó mellékletét képezi a Kiss Sándor Úr által megküldött 
levél. Ő azt mondta, hogy azt a pénzt fizessük ki részére, ami munkát elvégzett, érvényes 
szerződés alapján. Akkor újra is tárgyaltuk az ügyet. Az a munka el van végezve. Azt 
javaslom, hogy a Rudolfékkal megkötött szerződés kerüljön megszüntetésre. Amit a KSL 
Consulting elvégzett az érvényes szerződés alapján kerüljön kifizetésre, aztán pedig 
Rudolfékkal kerüljön új szerződés megkötésre. Ha mindenki ki lesz fizetve az elvégzett 
munka tekintetében, akkor lesz tiszta ez a dolog. Ebbe olyat tettek bele Rudolfék, amit nem 
végzett el. Ezt szeretné velem kifizettetni a testület. Azzal le kell csökkenteni a Rudolf 
szerződését.  
 
Tóth Csabáné alpolgármester: Mikor itt volt az az Úr, az elvégzett munka ellenértékeként 
900.000,-Ft került megjelölésre, a testület sokallta azt az összeget. Arról volt szó, hogy a 
pénzügyi bizottság leül tárgyalni.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Ő erre tart igényt. Azt mondta, hogy ez az összeg ami kell neki.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Mi január 17-én kaptuk meg azt a levelet, amiben december 27-
i határidő van. Ezt furcsának tartom.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Nem ezzel kell foglalkozni. Ez egy színlelt szerződés. Ezt vissza 
kell vonni.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Tegyél feljelentést. Az bűncselekmény a színlelt szerződés.  
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Hajdu Gábor polgármester: Van egy másik vállalkozó, a munkát ő végezte el. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökeként ismertetni 
szeretném a testülettel a január 15-i ülésünkön meghozott bizottsági döntést. Polgármester Úr, 
a bizottság foglalkozott a KSL ügyével is ülésén, te nem vettél részt az ülésen a meghívás 
ellenére.  
Ismertette a bizottság 4/2014.(I.15.) határozatát, mely az alábbi: 
A határozat kivonat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.   
Több eljárás során külső szakértő volt meghívva. A teljes közbeszerzési eljárás nem volt 
egyszerű a pala ügyben. Jancsurák Sándor cége háromszor annyi munkát végzett el, mint 
ebben az esetben, még is 350.000,-Ft megbízási díjat számlázott ki az önkormányzatnak, 
ebből kellene kiindulni. 1,5-2 éve 350.000,-Ft-ért végezte el, ezzel a 900.000,-Ft-os összeggel 
szemben. A közbeszerzési feladatok egy részét végezte el a KSL és a Borsod-Tender is 
végzett ezzel kapcsolatos feladatokat, bontás, bírálat, stb. Nem igaz, hogy semmit nem 
csináltak.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Köszönöm. Még egyszer mondom, a teljes közbeszerzésről szól a 
teljesítés igazolás és az összeg.  
Jancsurák Sándor bonyolítóval közel se hasonlítsuk össze ezeket, ezek kóklerek ahhoz képest. 
Ott abban az esetben szerepe volt a személyemnek, tudták, hogy katasztrófa sújtotta a 
településünket, segíteni akartak. Az MVH engedélyezte úgy a pályázatot, hogy a 900.000,-Ft-
os közbeszerzés összeg szerepel benne. A 140.000,-Ft-ról meg lehet kérdezni Sándorékat, ezt 
meg lehet írni neki. Lehet elfogadja. Ha elfogadja, akkor sem az önkormányzat pénzéből 
fizetődik, a pályázat része. Nem tudni, mi motiválja Tóth Tamást. Fogalmam sincs mi a 
szándéka. Ez a 3 millió elég kell legyen mindkettőre. Akkor sem lett volna szabad úgy, erre 
felhívom a figyelmet. A bonyolítással mint már mondtam nem vagyok megelégedve, ha 
értékelhetném, meg lehetne kérdezni a kolléganőket is erről. A munka pénzügyi bonyolítása, 
nemhogy 3 milliót, semmit se fizetnék érte.  
 
 
Tóth Csabáné alpolgármester Asszony távozott az ülésről.  
 
 
Hajdu Gábor polgármester: Persze ha a képviselő-testület azt mondja. Te, Zoli, Mariann és 
Elekes Péter. Ez a munkavégzés, ide telefonál Ildikónak, a Jegyzőnek, hogy mi hiányzik még. 
Ki nem jönne. Utólag cseréltettek még papírokat. Én, ha a másiknak lennék, biztos utána 
járnék ennek. Ha 100.000,-Ft a KSL-é, a Rudolf munkája 3,-Ft-ot sem ér. Ez nem lehet 
komoly, hogy ezért a munkáért közel 1 milliót kér.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Teljesen komoly. 
 
Hajdu Gábor polgármester: A szavazásnál név szerint vállalja fel mindenki a döntését. Csak 
annyi a bajom, hogy a polgármester ír alá. Ezt a helyére kell tenni. Így 1,-Ft-ot sem szabad 
kifizetni, ez hűtlen kezelés. Amit a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javasol, az hűtlen kezelés, 
szeretném, ha név szerinti szavazás lenne. Most én elmondtam erről a véleményemet.  
 
Dobos Józsefné jegyző: Tisztelt Polgármester Úr, Tisztelt Képviselő-testület. Ez melyik 
napirendi pont? 
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Hajdu Gábor polgármester: A 2. napirendi pont. Az 1. napirendi pontnál a testület nem 
támogatta a döntést. Az a javaslatom, hogy Rudolfékkal kössünk új megbízást, Sándorékat 
fizessük ki, egyezzünk meg velük. Olyan szerződést kötni Rudolffal, hogy nem pluszban 
fizetünk az összegre, hanem a pályázati pénzből kifizetődnek Sándorék és az azzal az 
összeggel csökkentett összegre kötnénk velük új szerződést.  
 
Dobos Józsefné jegyző: Szeptember 26-án értesítettük a KSL-t. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Rosszul indokoltuk. A kiküldés nem az ő felelőssége, az enyém. 
Én kértem, az én felelősségem, az nem volt indok sem.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Miért csinálja más? 
 
Hajdu Gábor polgármester: Egy Tóth nevű képviselő miatt. Egyszer el fogom mondani nagy 
nyilvánosság előtt. Meg fogom vizsgáltatni, mert egy nagyon súlyos bűncselekmény gyanúja 
áll az egész mögött. Bizonyítékaim vannak erre. Kettő alapból alkalmatlan volt, az a cég, aki 
megnyerte, az volt egyedül alkalmas. A Tóth Tamás igényei szerint. Úgy lett kiküldve, hogy ő 
nyerje meg. Neki kellett megnyerni. Az okokat is tudom. Jó lenne, ha elszégyellné magát 
Képviselő Úr a Társaival. Ha Sándor végezte volna, jobban, ez a Rudolf csak ugráltat minket. 
Az az indok, nem is indok. Tóth úr benyújtott új neveket, hogy nehogy általam porszem 
kerüljön a gépezetbe. Én pedig asszisztáltam. Laci, igaz rendes ember. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Akkor jót ajánlottam. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Azt nem tartom helyesnek, amit Tóth Úr.  Én küldtem ki később. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Ez nem indok. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Mindenki a pénzére vár. Egyezzen meg a testület, kössünk 
Rudolffal új szerződés a munkára. Az az ember, eleve rossz minőségben lát el. Az új 
szerződés alapján a teljesítést le fogom igazolni. 3 milliót kifizetni, amit művel, az minimum 
nonszensz.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Ha tudomásodra jutott bűncselekmény, amit vagy én, vagy más 
követett el, ha elmulasztod a feljelentést, akkor te is bűncselekményt követsz el ezzel.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Nem vagyok biztos benne, hogy olyan bűncselekmény, amit 
nekem jelezni kellene. Nem olyan hiba. Fel kellene állni képviselő úrnak. Felállnál és 
elmondanád, hogy miért kellett idehozni.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Polgármester Úr, tudomásod van-e arról, hogy akiket te 
ajánlottál, abból az egyik a NAV-nál végrehajtás alatt áll?  
 
Hajdu Gábor polgármester: Sajnos, tudomásomra jutott, de hogy menjen a dolog 
zökkenőmentesen. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Ez nem igaz. Amit beadtam anyagot, azon többek között e-mail 
elérhetőség is volt.  
 
 



 8 

Hajdu Gábor polgármester: Tóth Úr és csapata ránk erőlteti.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Testületi döntés. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Itt van a jegyzőkönyvben. Tóth Úr javaslata hűtlen kezelés, ebbe 
akar belehúzni. Újra. Jelzem, nem fog. Addig nem fogja tudni. Felmegyek az MVH-ba, 
meglátjuk, hogy viszonyulnak ott ehhez az egészhez.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Ha nagyon dolgozol rajta, biztosan sikerülni fog. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Ez a falu érdeke, és az enyém. Nem Tóth Úr munkálkodásai, 
melyért főleg én szívok.  
 
Dobos Józsefné jegyző: Kiss Sándor Úr megkeresett minket október hónapban. Hivatalból 
megválaszoltuk a megkeresést. Október 11-én a testület döntött a 900.000,-Ft + ÁFA 
irreálisan magas összeggel kapcsolatosan. Azt követően nem történt semmi. Utána 
Polgármester Úr és én is megkaptam ezt az e-mailt.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Azt kellene tudni, hogy miért tartjuk magasnak. 
Ha Rudolf Úr így is megkapja a 3 milliót, akkor hűtlen kezelés történik. A jegyző a felelős a 
törvényességért. Benne van a pakliban, hogy a támogatást visszavonják. Ezt át kellene 
gondolni.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Akit te hoztál, az nem volt jó. Most beszéltük meg. Ez rendes 
munka volt.  
 
Labant Zoltán képviselő: Jegyző Asszony had mondja már végig, amit szeretne. 
 
Dobos Józsefné jegyző: Néhány apróság. Elhangzott, hogy a KSL elvégezte a munkát. A 
közbeszerzési eljárás nem az ajánlati felhívással ér véget. Az az eleje. Bizonyítékként az 
szolgál, hogy Bánrévének nem élt a kódja amivel a munka mehetett volna, új kódot kellett 
igényelni, ezt már ők végezték el. A közbeszerzési eljárás nem ott ér véget, amikor az 
ajánlatok kiküldésre kerülnek. A díjakról is volt szó. Nem tisztem, de gyakorlatként 
elmondanám, hogy úgy szokták feltüntetni, hogy 1%, ritkán 2%-ot szokott képviselni az 
MVH-s pályázatoknál.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Hoppá. 
 
Dobos Józsefné jegyző: Felhívnám a Képviselő-testület figyelmét és a Polgármester Úrét is, 
hogy ez egy egyszerű mondat, hogy kössünk újat. MVH-s pályázat során feltétel, hogy új 
beruházó pályázati pénzből nem oldható meg semmiképpen.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Ezt kellett volna elmondani ott Putnokon.  
 
Dobos Józsefné jegyző: Tehát abban nem gondolkozhat a testület, hogy az MVH-nál kezelteti 
ezt a problémát. Azon kell munkálkodni, hogy minden rendben menjen.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Tisztelt Jegyző Asszony! Ugyanezt kellett volna elmondani ott, 
Putnokon.  
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Kovácsné Kuzma Erika képviselő Asszony távozott az ülésről. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester: Ez a nagy baj. Tudjuk, miről beszélünk. Ha ez az MVH-hoz eljut. 
Ebből ügy lesz. Helyére kell tenni ezt a dolgot. Ennek lesznek következményei. Ez nincsen 
rendben.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Most mondta el Jegyző Asszony, mennyi a szokásos díja. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Én is mondtam, ez egyáltalán nem így van. Ami a maradék, 
semmivel sem több. Ez hűtlen kezelés. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: A hűtlen kezelést bíróság mondja ki. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Rendben, de az ilyenekre kimondja. Akár 10,-Ft-ot is kifizetünk 
saját pénzből, akkor az 10,-Ft hűtlen kezelése. Elmondtam Andrásnak is, ez bosszant. Le kell 
ülni. Kiértesíteni mindenkit. Tóth Tamás azt mondta, hogy a teljes összegre, benne van a 
jegyzőkönyvben. Rudolf olyan munkát ne számlázzon le, vagy Sándorral egyezzen meg mint 
alvállalkozóval, idehoz egy ilyen papírt, írom is alá és fizetem is. Elnézést kérek tőle a 
késedelmes kifizetés miatt, ő meg majd azért, hogy elég hanyagul végzik a munkájukat. 
Sándorral emberi módon kell viselkedni. Nincs előttem semmi, nem látom. Testületi ülésre ki 
kellene küldeni a javaslatokat.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Ha itt lettél volna a bizottság ülésén. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Dehogy lennék. A te munkádra én nem vagyok kíváncsi. Az olyan 
munka, hogy ½ 10-kor vagy együttes ülés, ¾ 10-kor bizottsági és 10.00 órától testületi ülés, 
akkor tárgyaljuk. Ezelőtt testületi ülés előtt 3, vagy 4 ülés, 5, vagy 6 órás volt, most meg 5 
perc alatt megtárgyaltok mindent.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Dolgozni nem csak testületi ülésen, más dolgozókkal is lehet, 
ez volt a gond a régi jegyzővel.  
Ismertette a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság határozatát a KSLConulting Kft. ügyében. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Osszuk ki most a javaslatot, legyen a jegyzőkönyv mellett. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Az SZMSZ nem tartalmazza ezt, hogy nem lehet javaslatot 
tenni az ülésen. Csatolom a bizottság határozatát a jegyzőkönyvhöz. Ismét ismertette a 
bizottság 4/2014.(I.15.) határozatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Név szerinti szavazást kérek. Az bűncselekmény, amit javasol 
képviselő úr. Óriásit hibázott a képviselő úr. Név szerinti szavazást kérek. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Akkor mindent lehetne név szerintibe. Itt a TV nyilvánossága, 
legyen elég ez. Nem javaslom a név szerinti szavazást.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Mitől félsz? Javaslom, hogy név szerinti szavazás legyen. Erre a 
pénzügyi bizottság javaslatot tett. Ez hűtlen kezelés. Ennek biztos lesz folyamodványa.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Jegyző Asszony. Rendbe van a javaslat? 
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Dobos Józsefné jegyző: Igen.  
 
Hajdu Gábor polgármester: Egy bajom van. Azzal a másikkal érvényes szerződésünk volt. Ez 
hűtlen kezelés. Tessék már a sarokra állni! A sarkára. Az kell, hogy a 3 millió ki legyen 
fizetve. Ha nincs is név szerinti szavazás. Itt a TV, és én is el fogom mondani. Ennek biztos 
súlyos következményei lesznek. Vállalja mindeni a felelősséget! E miatt a huza-vona miatt az 
önkormányzat a támogatástól is elesik.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Javaslom, hogy mivel a testület nincs jelen teljes létszámban, a 
következő testületi ülésen döntsünk erről. 
 
Dobos Józsefné jegyző: Van egy függőben lévő szavazás. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Tóth Úrnak van még néhány társa. Haladjunk. Andrásnak minél 
hamarabb legyen pénze. Meg kellene írni Sándoréknak. Javaslat van, döntést kért, hogy arról 
tájékoztassuk a KSL Consultingot. Le lehetett volna ülni november elején is. Megnézni ezt is, 
azt is. Nem a pályázati pénzből, a pályázatból elszámolható költségből fizetjük, az 
önkormányzat pénzéből fizetjük ki. Itt bibi van. Kérem a pénzügyi bizottságot, hogy amit én 
elmondtam, azt járja körbe. Egyetértek, ne döntsünk most. Had lássa más is. Egyébként is 
Bánréve ügyiratai Putnokon vannak.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Ideges vagy, Polgármester Úr? 
 
Hajdu Gábor polgármester: Sándort értesítsük ki. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Meg fogjuk találni. Ez hűtlen kezelés. 
 
Dobos Józsefné jegyző: Vond vissza a név szerinti szavazásra vonatkozó indítványt. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Valamit reagáljon rá. A pénzüket lassan fizetni kellene. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: A kettőnek egymáshoz semmi köze nincsen. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Jobb ha elhisszük, hogy van. Mindkettőt ebből kell, hogy 
kifizessük. Ugyanarra az időszakra nem állíthat ki kettőt. Banditól már majdnem elnézést 
kértem, kár volt neki belefolyni. Az eddigi tapasztalataink, hogy az eddigi bonyolítóink nem 
ilyen munkát végeztek. Ha 150.000,-Ft + ÁFA lenne, az az eddigi munkát takarja. Ugyanarra 
az időszakra kellene kifizetni mindkettőjüket. Módosítani kellene a szerződést. Majd ha 
megkérdeznek, megmagyarázom, de tegyük helyre.  
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Pici részét végezték. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Tájékoztatni fogom Sándort. Bandival módosítani kell a 
szerződést. Papírozzuk le. Ha beleegyezik, hogy alvállalkozó legyen, az már legyen az ő 
dolguk. Akkor Putnokon kár, hogy nem mondta el a jegyző ezeket a szavakat.  
 
Dobos Józsefné jegyző: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnöke jelezte, hogy ne tárgyalja a 
testület a mai ülésen ezt, de szülessen döntés az ügyben.  
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Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. 
 
A 7 fős képviselő-testületből jelen lévő 4 fő képviselőből mind a 4 fő részt vett a szavazásban 
és 3 igen, 1 ellen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
1/2014.(I.22.) határozat 
 
Tárgy: KSL Consulting Kft. ügye 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a KSL Consulting Kft. ügyében jelen 
ülésen nem hoz döntést. A napirend tárgyalására és döntéshozatalra a következő rendes 
testületi ülésen kerül sor. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
3. napirendi pont: Vagyonrendelet módosítás ügye 
 
Hajdu Gábor polgármester: Az ülés elején a rendelet módosítás anyaga kiosztásra került. 
 
Dobos Józsefné jegyző: A kastély épület forgalomképes vagyonná történő átminősítéséről 
már döntött a testületi korábbi ülésén. A földhivatali átvezetéshez van szükség erre a rendelet 
módosításra. Látható a módosítás anyagában, hogy a 2. sz. mellékletből átkerül a 3. sz. 
mellékletbe a kastély épülete. Ez a változás. Tájékoztatni kívánom még a Képviselő-testületet, 
hogy a vagyonrendelet teljes megújítására sor kell majd kerüljön. Ezt vagy én fogom végezni, 
vagy majd a Jegyző. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Az SZMSZ-szel kapcsolatosan szeretném jelezni, hogy olvassuk 
azt is végig és kérem helyére tenni a dolgokat. Mindenkire vonatkozóan.  
 
Dobos Józsefné jegyző: Egyszerű legyen, menjen a munka. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: A vasárnapi rendkívüli üléssel kapcsolatosan Polgármester Úr 
jelezni szeretném, hogy ha pénteken vetted kézhez a megkeresését a bizottságnak, akkor 
hétfői napra is össze tudtad volna hívni.  
 
Hajdu Gábor polgármester: A dátum a kezdeményezés dátuma. Úgy már nem fért volna bele a 
3 napba. Ez egy vicces dolog volt. Ilyen vicces dolog nincs csak Tóth Úréknál. Ez egy vicces 
év lesz. 
 
Szavazásra tette az elhangzottakat. 
 
A 7 fős képviselő-testületből jelen lévő 4 fő képviselőből mind a 4 fő részt vett a szavazásban 
és 4 igen szavazattal megalkotta 
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Bánréve Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

1/2014.(I.22.) önkormányzati rendelete 
az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól 

szóló 
14/2007. (VIII.29.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Bánréve Község Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvényének 32. cikk 
(1) bekezdés a) pontjában biztosított jogkörében eljárva, Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § (1) bekezdésében meghatározott 
feladatkörében, a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény alapján a 
14/2007.(VIII.29.) önkormányzati rendeletének módosításáról a következőket rendeli el. 

 
1.§ 

 
(1) Az önkormányzati rendelet 2. számú mellékletének „Bánréve Községi Önkormányzat 
korlátozottan forgalomképes törzsvagyona” IV. 1. pontja törlésre kerül, és ugyanezen rendelet 
3. számú mellékletének „Bánréve Községi Önkormányzat forgalomképes vagyona” II. 3. 
pontjába kerül áthelyezésre. 
 

2. § 
 
(1) E rendelet 2014. január 23. napján lép hatályba, és az  azt követő napon hatályát veszti. 
 
(2) E rendelet kihirdetéséről a jegyző a Hivatal hirdetőtábláján történő kifüggesztésével 
gondoskodik. 

 
Bánréve, 2014. január 22. 
 
 
  
 Hajdu Gábor József Dobos Józsefné 
 polgármester jegyző 
 
 
 
Záradék: 
E rendelet 2014. január 22. napján, az Önkormányzat hirdetőtábláján történő kifüggesztésével 
kihirdetésre kerül. 
 
 
 Dobos Józsefné 
 jegyző 
 
 
 
 
 
 



 13 

3.sz. melléklet 
    

Bánréve Községi Önkormányzat forgalomképes vagyona 
 

Vagyon neve, címe            hrsz.                         Terület m2 
 

I. Szántó, gyep, kert, lakás: 
 
Belterületi: 
1. Kert- Kruppa féle     32   1131 
        34   1081 
        39     862 
        36       29 
2. Lakóház – Kruppa féle     37       86 
3. Kert – Hídberke utcán            235/23     533 
4. Kert – Kispáston     77     689 
5. Szántó Sportpálya felett              268     2822 
6. Gyep – Tompa utcai volt szeméttelep           575/9   4628 
7. Polgármesteri Hivatal Dózsa György út 1.                214       2142 
 
Külterületi: 
1. Szántó 25. sz. főúttól jobbra (10,9 AK)  038/2   6265 
2. Szántó 25. sz. főúttól jobbra ( 8,52 AK)  038/4   4896 
3. Mocsár 25. sz. főúttól jobbra    051/7   2194 
4. Szántó vasúti deltánál (15,49 AK)   079/14   5095 
5. Szántó vasúti deltánál (18,55 AK)   079/16   6103 
6. Szántó 25. sz. főúttól jobbra (2,06 AK ½ része) 040/10   1185 
7. Szántó 25. sz. főúttól jobbra (2,35 AK ½ része) 042/28   1000 
8. Szántó 25. sz. főúttól balra (1,20 AK ½ része) 059/27     691 
9. Szántó 25. sz. főúttól balra (0,46 AK ½ része) 059/28     263 

 
II.  Egyéb épületek, építmények 

1. Gáz cseretelep Béke utca    29/1   1518 
2. Uppony pihenőház     572/1     711 
3. Serényi – Vay Kastély és játszótér  

Bánréve, Kossuth L. u. 39/B    1/1   9821 
 

 
III.  Építési telkek: 

1. Alkotmány utca 7.     175/10     802 
2. Tompa Mihály utca 2/B    575/12   2281 
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Hajdu Gábor polgármester: Február 10-e hétfő, 11-e kedd, 12-én, 13-án és 14-én szabadságot 
fogok kiírni szerda, csütörtök, pénteki napokra. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: A bizottságtól kéred az engedélyezését? 
 
Hajdu Gábor polgármester: Bejelentem, van bőven, és van amivel én rendelkezem. 
 
 
Több hozzászólás nem hangzott el, Hajdu Gábor polgármester az ülést bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Dobos Józsefné 
      polgármester              jegyző 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
           Tóth Csabáné           Elekes Péter 
              képviselő               képviselő 
 
 
 


